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Abstract (en)
A drive assemby, in particular for driving a vehicle, comprises a traction engine and an auxiliary engine as well as auxiliary assemblies which can be
selectively driven by one of the engines. To obtain a compact arrangement, an auxiliairy engine in the form of a single-row radial engine designed
as an internal combustion engine is arranged in a free front region of the traction engine. To obtain a compact, powerful arrangement, the single-row
radial engine is designed as a 4-cylinder 2-stroker engine with a crank loop driving mechanism.

Abstract (de)
Für ein Antriebs-Aggregat, insbesondere zum Antrieb eines Fahrzeuges, das einen Fahrmotor und einen Hilfsmotor sowie Hilfsaggregate umfaßt,
die wahlweise von einem der Motore antreibbar sind, wird zur Erzielung einer platzsparenden Anordnung vorgeschlagen, daß in einem freien
Stirnbereich des Fahrmotors als Hilfsmotor ein als Brennkraftmaschine ausgebildeter Einsternmotor angeordnet ist. Zur Erzielung einer kompakten,
leistungsstarken Anordnung ist der Einsternmotor als 4-Zylinder-2-Takt-Motor mit Kurbelschlaufen-Triebwerk gestaltet.
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